KEY TO EXERCISES

Vocabulary

         III

1. substitute   2. approval   3. confidence   4. prominent

5. awarded   6. qualify   7. characteristic   8. applications

         IV

1. Correct form: fill out; synonym: fill in

2. Correct form: feel comfortable with; synonym: feel comfortable about

3. Correct form: attach first importance to; give greatest attention to 

4. Correct form: turned down; synonym: rejected, refused

5. Correct form: came up to/ came to; definition: came near, approached until standing close to

6. Correct form: pressing me for; definition: demand insistently from(sb.)

7. Correct form: project…on/onto; definition: cause(one’s own feelings or thoughts) to be experienced by others.

8. Correct form: were stuck with

Word Building

            V

1. impatient    2. irresponsible    3. inconsistent    4. indirect

5. insensitive    6. improper(or: inappropriate)    7. incapable    8. irregular

            VI

1. unreasonable    2. unfolded    3. uncertain    4. uncovered

5. ungrateful    6. unloading    7. unlimited    8. undid

Structure

       VII

1. Most important;最重要的是, 一旦确立了目标, 你就要以极大的决心去为之努力.

2. strictly speaking;从严格意义上来说, 许多医学院的学生是在为他们的父母而学习.

3. To tell the truth;老实说, 老师们也有很大压力.

4. in other words;换句话说, 问题在于整个社会.

5. Obviously; 显然, 电视有优点也有缺点.

       VIII
1. While waiting at the doctor’s, I read the whole of a short story.

2. After using the brush, put it in its proper place.

3. Before being in the army, he was an engineer.

4. Working hard, you will succeed.

5. Weather permitting, the match will be played on Wednesday.

Translation

           IX

1. She was very guilty about not having understood her best friend.

2. Her good looks and elegant manners are very attractive.

3. Obviously, he takes it for granted that his educational background and work experience are surely impressive. But actually they are not.

4. By quoting from a well-known art critic, he tried to add a bit of self- confidence to his talents.

5. Every student has his or her characteristic qualities, such as friendliness or reserve, plainness or charm. A teacher should not be prejudiced against any of them.

           X

1. 我一停止称自己为戴比, 我就对自己感到比较舒服了… 而且其他人也开始更认真地对待我了.

2. 不管是好是歹, 诸如友好或拘谨、相貌平平或漂亮妩媚等品质已经与你的名字连在一起, 甚至在他人见到你本人之前就已经知道你的这些品质了.

3. 名字已成为特定形象的组成部分, 任何一个被称为”相貌平常的珍妮”或“普普通通的乔”的人都能证明这一点.

4. 虽然我们中大多数人会认为自己没有这样的偏见, 但在某种程度上, 我们都有对名字产生固定看法的毛病.

5. 一个与之配套的研究表明: 女孩受同龄人欢迎的程度也与她们的名字受欢迎的程度有关, 虽然对男孩来说这种关系不太明显.

Essay Summary

             XI

1.B   2. A   3. C   4. C   5. B   6. A   7. C   8. C   9. B   10. A

11. A   12. C   13. B   14. C   15. A   16. C   17. B   18. C   19. A   20. C
